
 

 

 

 

  

 

 

 
 שלום לכל החברים והחברות,

 

ל ידי  מרבית מדבריי יתייחסו הפעם לחברים הרבים בכפר מנחם הפועלים בתחומים שונים בקהילה ע

מהנושאים שעלו במהלך בדיקת הצוות לבדיקת משרות הניהול היתה   שותפות בועדות וצוותים. אחד

הועדות השונות והצוותים הפועלים בקיבוץ )וגם ביישוב אך זה   ,עבודת הועדות ותקצובם. מחד

חיי הקהילה, בקביעת סדר היום הציבורי,  ב לסיפור אחר כרגע...( יוצרים שותפות של חברים רבים 

וביצוען. בקיבוץ הישן היה מדובר לעיתים בחלק מתפקיד או בהתנדבות שאחרי שעות    ,קבלת החלטות

נה  ור לאחחלק מרכזי הועדות. המזכירות דנה   תוגמלובתהליך המעבר לשכר דיפרנציאלי  .העבודה

עבודתו   , חשוב לנו לשמר התנדבות בקהילהלרכזי הועדות והחליטה כי למרות ש   תגמול כספי בנושא 

, אחריות והוצאה לפועל של החלטות הועדה ועל כן  מרובות של רכז ועדה דורשת פעמים רבות שעות 

הוחלט לתקצב את כל רכזי הועדות השונות כולל אלה שעד כה לא תוקצבו ולא קבלו כל תגמול כספי  

הודעות  המזכירות ראתה לנגד עיניה גם את ההשקעה הרבה של חברי  ,. יחד עם זאת בעבור עבודתם

ולהקדיש שעות מרובות   ,לעיתים באופן תכוף למדי  השונות ונכונותם לצאת לאחר שעות העבודה,

לדיונים בנושאים שונים תוך לקיחת אחריות. המזכירות מצאה לנכון להקצות לכל ועדה תקציב שנתי  

לצורך הכרה והוקרה לרכזי הועדות. תקציבים אלה כבר קבלו התייחסות בבניית תקציב הקהילה  

 .  2011לשנת 

ם אותם לא הוחלט לתקצב באופן גורף  צוותי אד הוק שמוקמים לצורך מסוייש לציין, כי עדיין ישנם 

    .אופן אחראלא להכיר תודה על מעורבות החברים ב 

רת,  י מבקשת להודות לאוכמה, ריקי, אפובאותו נושא, הצוות לבדיקת המשרות סיים את עבודתו ואנ

יש זה. כעת אנו עומדים בפני  איריס ושמעון על השקעתם ונכונותם להתמודד עם נושא מורכב ורג

 ת הקיבוץ לאמץ את המלצות הצוות.  המשך המהלכים הנגזרים מהחלט

 

שבמשך עשור שלם רכזה את כל מסלול הצעירים. אורה רכזה את כל נושא  אורה ועוד תודה גדולה ל

התלבטויות שונות. במהלך  צעיר גם בהצעירים והסטודנטים ביד רמה ובטוחה תוך ליווי אישי של כל 

השנים חלו שינויים במסלול ובזכויות הצעירים וגם שינויים אלה לוו על ידה. במהלך השנה האחרונה  

חלו שינויים מהותיים בסטטוסים השונים של הצעירים אורה ליוותה את המהלך המורכב הזה  

והזכרון הארגוני שנושאת איתה היה לכולנו לעזר רב. לפני כשנה קמה ועדת צעירים ואורה הסכימה  

את התורה בצורה   כדי להעביר ,הועדה מרכזת   ,להמשיך וללוות את הועדה ובעיקר את אבנת

א ובמקביל בקשה לסיים את תפקידה בועדת  מסודרת. לאחרונה, כפי שפורסם, השתלבה בצוות מש"

תמדה והנחישות במילוי תפקידה זה ובהצלחה  צעירים ואנו נעננו לבקשתה. אנו מודים לה על הה

 בתפקיד הבא.....
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ועוד בענייני תפקידים וחידושים. למכרז תפקיד הארכיונאי בקיבוץ נגשו מספר חברי קיבוץ וקבלה  

את התפקיד אוכמה. אוכמה עוסקת כעת בארגון וסידור החומרים שהגיעו מאז פטירתו של נחום שור  

 ז"ל ובהמשך תמשיך את הטיפול השוטף בארכיון. מאחלים לך בהצלחה מכולנו.  

 

לפני כשבוע הוכרעה שאלה מהותית בחיי היישוב שנגעה לאופן בו תופעל מערכת החינוך. כידוע    

ברים חברי קיבוץ  הוקם צוות בו היו ח חינוך הועברה להפעלת היישוב. לפני כשנהמערכת ה ,לנוולכ

והיו מוכנים להתגייס לכך ובמשך כשנה בחן את כל   ,בה אשר הביעו ענייןחרותושבי שכונת הה

האלטרנטיבות לאופן הפעלת המערכת. לאחר עבודה יסודית הוצגו שתי אלטרנטיבות והאלטרנטיבה  

למרות כי כיום למרבית החברים כבר אין  שקבלה רוב גורף היתה של הפעלת המערכת על ידי היישוב. 

ילדים במערכת החינוך אני סבורה כי זוהי החלטה משמעותית גם ברמת היישוב וגם ברמת הקיבוץ.  

כאשר אנו עומדים בפני קליטה של בנים רבים אשר מעוניינים לבנות את    להחלטה זו יש משנה תוקף  

תווך של קהילה דרכו היא יכולה  האחד מעמודי הינו חינוך  ביתם בקיבוץ כחברי קיבוץ.  מעבר לכך

   יישוב.  של הדור הבא ב להביע את הערכים החשובים לה ולעצב את הזהות 

 

מוגש באופן נפרד לחברים וכך   2011כל נושא תקציב אנו נמצאים בתחילה שנה וחשוב לי להדגיש כי 

. כל הנושאים האלה הינם נושאים שונים בנושא שיוך ההון וחוברת תנאי עבודה  גם חומרים

משמעותיים שיש בהם בכדי להשפיע לטווח ארוך על תחומים שונים בחיי הקיבוץ והחברים וחשוב כי  

 ישתתפו בהם כמה שיותר חברים. 

 

 בברכת חודש גשום,            

 

 חמוטל דויטשמן          

 מנהלת הקהילה           

 

 

 חברים שימו לב,

 פגישת הסבר על שיוך הון. ההתקיימ  23.1 -ב

 תתקיים פגישת הסבר נוספת.  30.1 -ב

!ההסבר קליט ומובן, כולם מוזמנים



 משולחנו של מרכז המשק   

 . של המשק ושל הקהילה 2011תוכנית  הכנתבימים אלה אנו שוקדים על  

 . 2010של חודש פברואר יהיה סיכום של שנת   ההשניילקראת המחצית  

 הם לשמור ולפתח את הענפים הקיימים.  2011הדגשים בתוכנית 

 

שימש מחסן   האחרונות )שבמשך השנים  ,מתפתח ומתרחב לכיוון אזור מפעל הקרמיקה מפעל המתכת

 מתוך כוונה להגדיל נפח יצור והכנסה.  ,ולא יצר הכנסות(

 

ה קיבוצים: צובה, רבדים,  שמטעים של חמיומתאחד עם "צבר קמה" לשותפות גד"ש   ענף הצומח

 נחתום על ההסכם.   31.1.11 -, בתאריך ה מעלה החמישה, קרית ענבים ואנחנו

 

חלב בעתיד, לצורך כך   מכסותעלינו לשקוד השנה לקבלת רישיון עסק שיהווה תנאי לקבלת  -ברפת

 נידרש לשיפורים בתחום כיבוי האש. 

 

ששופץ בשנה שעברה, השיפוצים הם דרישה של  לולים, בהמשך ללול   2אנו משפצים השנה  -בלול רביה

להמשך העבודה בלול וגם אמורים לשפר את המימשק במבנה ולהפוך אותו   ,הוטרינרים םהשירותי

 . , העבודות בעיצומןלאיכותי ומשפר תוצאות מקצועיות

 

כמו כן אנו   .שבעזרתו נקווה להצליח להעלות בהכנסות  ,התגלה מירבץ איכותי של חול –במחצבה 

 ממשיכים לטפל בקבלת אישורים ותכנון מטמנה בשטח הצפוני של המחצבה. 

 

  .אמור היה לצאת לדרך ולהיות מותקן על גג בסככה הדרומית ברפת קילוואט 50פרויקט פוטו וולטאי 

  ,בגלל כל מיני תנאים שקשורים לשילוב של הגנרטור להשלת עומסים  ,רשות החשמל מעכבת אותו

בימים אלה אנו אמורים   .ולטאיו  מול הפרויקט הפוטו ,שכבר עובד ומחולל רווח למעלה משנתיים

 להיפגש עם הגורמים הנוגעים בדבר ולהתקדם לקראת ביצוע. 

 

 מכבידה את עולה ודורשת הפרדת המים בבתי החברים עד סוף שנה זו.  רשות המים

כמו כן נידרש להפריד את   .התקנת מונה מים לכל צרכןולפיכך נידרש להשקיע בהפרדת צנרת המים 

 בזמן הקרוב נבחן את הנושא ואת העלויות הכרוכות בהסבה הנדרשת.  .המים החמים

 

המוזיאון, מתוכנן להקים גן חובה מתקציב שיועבר    במתחםשהחל לפעול   בבית הספר היסודי "אלה"

 ממשרד החינוך דרך המועצה האזורית.

המוזיאון אמור להוות מרכז   מתחםבעתיד הקרוב יש תכנון להעברת גן נוסף, ולעתיד היותר רחוק 

 ו'. –חינוכי של מערכת גני הגיל הרך בשילוב עם ביה"ס היסודי לכיתות א' 

על כך ניתן לומר שעוד חזון למועד, כי מדובר בהשקעות גדולות שצריך למצוא את מקורות המימון  

 עבורם. 

 



  נדרשיםעד כמה שניתן,  תהתייעלו אנו במגמה של שיפור באיכות המזון תוך כדי צעדי  – ענף המזון

 השקעות ואחזקת הציוד בעיקר בתוך המטבח )קירור,תנורים ומבנה(. 

 

לייעל את העבודה  והוכנסה תוכנה חדשה שאמורה לשפר את הקשר בין הנה"ח לבין הענף   -בכלבו

 השוטפת. 

עדיין לא נקבעה סופית ויש לקיים על כך דיון    ,סוגיית מיקום והרחבת הכלבו לנוכח צרכי הישוב הגדל

 ולקבל החלטה מסודרת.

 

מזה מספר חודשים אנו מתנהלים לפי הסכם שיוך הדירות וכל בית אב נוהג במגרשו   -תשלומי ארנונה

בהשכרת דירות או כניסת דיירים יורשים, שמאבדת   ת, התנהלות זו מאופיינעל פי ההחלטות שקיבלנו

 את אפיון התשלום הקולקטיבי.

 בתקציבו האישי. חויבעד עתה תשלומי הארנונה הועברו למועצה על ידי הקיבוץ וכל חבר  

  למגרשאנו פועלים מול המועצה להעברת הארנונה לתשלום על ידי כל בית אב או מי שיש זכאות 

 כמו שעשינו עם תשלומי רשות השידור(. )בקיבוץ באופן פרטני וישיר מול המועצה 

 

 לשנה מוצלחת  ה בתקוו

 אבי 

 

 בלול רביה                                     

 שנה קשה מאוד.  2010בלול רביה הייתה 

להקת הרבייה בשלוחת גת נשחטה מוקדם מדי, עקב מחלת נשימה. )החוק מחייב לשחוט את הלהקה  

 מיד עם פרוץ המחלה(.

 כמובן, שנגרם עקב כך נזק כספי רציני. 

הלהקה בשלוחה שלנו נפגעה משפעת עופות,שגרמה לצמצום במספר הביצים. למרות התוצאות  

 הבינוניות מאוד, הרווח  בלהקה המקומית, 

 היה סביר. 

בסוף השנה, הכנסנו להקה חדשה לשלוחה בגת והיא כבר החלה להטיל.  בשלב זה ההטלה טובה, אבל  

 אין לדעת מה יהיה במהלך תשעת חודשי הלהקה. 

 בשלוחה בגת עובדים תאילנדים בלבד. 

בלולים הוותיקים, אנחנו שוברים קירות ומניחים   –הלול אצלנו עובר מתיחת פנים רצינית מאוד 

 במקומם רשתות, כך נבטיח אוורור טוב של הלול. 

נוסף לכך, אנו מתקינים גדר סביב הלול, כדי למנוע כניסת אנשים ובעלי חיים מבחוץ ולהבטיח את  

 סטריליות הלול. 

 כרגע, אנחנו מכינים את הלולים ובסוף מרץ יגיעו העופות ללהקה שלנו. 

 בשלוחה שלנו עובדים בדואים מהישוב חורה, יזהר זלינגר ורון חורש. 

 סגרנו את חדר הביצים והמיון נעשה בתוך הלולים, גם אצלנו וגם בגת. 

 בשנתיים האחרונות, הלול רחוק מניצול הפוטנציאל המרבי. בגלל המחלות, התוצאות בינוניות מאוד.

 נקווה לשנה יותר מוצלחת. 

 יזהר  :מסר                                                                                                                                      

 ממרפאת השיניים 



כדי ליעל את שרותי רפואת השיניים ולשפר את השרות, ערכנו שינויים במצבת כוח האדם במרפאה:  

 דר. מויש אינהורן ודר. לי מרקל סיימו עבודתם ואת מקומם תפשה דר. ליסה ברשטיין.

דר. ליסה ברשטין סיימה בהצטיינות את למודי רפואת השיניים בהדסה והיא מדריכה סטודנטים  

 בשיקום הפה. היא מטפלת במבוגרים וילדים כאחד ומדריכה מתבגרים בהיגיינת הפה.

 ימי העבודה במרפאת השיניים יהיו איפוא: 

 דר. ליסה ברשטיין.  20.00עד  14.00  -יום ב מ

 רינת. -השיננית נאוה שעיו  18.30עד  12.30-יום ג מ 

 דר. מיכל שוחט.  16.00עד   12.00-יום ה מ 

 דר. מיכל שוחט.  13.30עד  7.30 -יום ו מ

 דר. מיכל שוחט היא מומחית לשיקום הפה ומנהלת המרפאה. 

 אנו נעזרים בשרותי מומחה לכירורגיה במקרה הצורך. 

 נעמי כהן היא הסייעת, אשר על הפעילות השוטפת של המרפאה. 

 .  088508431להזמנת תור התקשרו לטלפון 

 המחירים הוגנים והשרות אדיב ויעיל. 

 המרפאה מחודשת ומשרה אווירה ביתית נעימה.

 דיווחה נעמי כהן                                                                                                

 

 

 ב"ויטרינה" 

 בגדרה.  23בעלות מלאכה ברחוב הבילויים    4קואופרטיב של   –ויטרינה 

 בקואופרטיב שותפות חברותינו אתי גודינגר  ולילי לזרקביץ  

 אתי גודינגר עדכנה על המתרחש בוויטרינה: 

 .  2009פתחנו את הקואופרטיב בוויטרינה לפני שנתיים במרץ 

 המניע לפתיחת החנות היה הצורך של ארבעתנו למגע בלתי אמצעי ורציף עם קהל הלקוחות שלנו.

טרם פתיחת החנות, היו הקונים נאלצים לנדוד עד לסטודיו של כל אחת מאתנו או לארועי  מכירה  

משותפים שערכנו מספר פעמים בשנה .   החיבור הטבעי  בין העבודות שלנו והחנות הנגישה  במשך כל  

הפרייה    -ימות השנה לרחוב, מאפשרים לקהל הזדמנויות תכופות לביקור,   ולנו בעלות המלאכה 

 יצירתית הדדית. 

הולכים ונוספים בתי עסק   –רחוב הבילויים בגדרה עובר בשנתיים האחרונות שינויים לטובה 

 מעניינים והרחוב נעשה יותר תיירותי. בימי שישי שטופי שמש, הרחוב הוא מוקד לתיירות פנים. 

לקראת שנתה השלישית לחנות החלטנו להרחיבה ולצרף  בעלות מלאכה נוספות. מבחר המוצרים  

 יהיה אז מגוון, צבעוני ואטרקטיבי יותר. 

 לקראת חג הפסח נפרסם מחדש את ויטרינה ונזמין את הציבור להתעדכן בחידושים בחנות. 

 

 לנשות ויטרינה בהצלחה ביצירה ובעסקים.                                                  

                                                                                       

 
 

 דור ומשה     -חיפוי אומנותי סעידי 



 המיזמים בהם עסקנו ועוסקים בתקופה האחרונה: 

 מיזם אמנותי בכפר שיבלי ליד הר תבור.   .1

 הזמנה של חברת התיירות הממשלתית.      

 בטון, אבן, קרמיקה. –לפני כחודשיים סיימנו את הפרויקט המשולב   

 מ"ר.   120  -סך השטח המצופה אבן וקרמיקה כ  

 

 נרות שמן עתיקים.  .2

 ארצות הברית.  -הזמנה של חברת פרנקלין      

 דגמי נר שמן, שהומלצו על ידי נציגי החברה.  6    

 עוצבו סופית על ידי דור.     

 פעימות ייצור(.  3יחידות ) 5000סך ההזמנה      

 לפני כחודש נשלח חלק ב של ההזמנה, לחברה בארצות הברית.    

 

 האגף לעיצוב חזות בית הספר.  –משרד החינוך  .3

 בימים אלו, דור משלים, הגשת מתווה לקיר קראמי משולב אבן, עבור בית הספר היסודי בישוב     

 חשמונאים, ליד מודיעין.    

 עם הגשת המתווה, דור ממשיך לתכנן וליצור דגם פיזי, לקראת הגשה למשרד החינוך ולהנהלת     

 בית הספר.    

 מ"ר. 60סך הכל שטח לתכנון    

 

 תמיכת משרד הביטחון לטיפול במפגעים באריחים הקרמיים במגדל בית הבנים.  .4

 נתבשרנו, שאכן אושרה התמיכה והעבודה תתחיל בזמן הקרוב.    

 תודה ליגאל ברק ושלומי שקד על הטיפול בהשגת התרומה.   

                                                                           

 חיפוי אומנותי סעידי   

 

             

 
 
 
 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
גם אצלנו חולים בשפעת והיו גם סיבוכי שפעת, שחייבו את הגעת החברים לבית  

 החולים. 

צוות המרפאה ממליץ למי שלא התחסן, לעשות זאת בהקדם ולא להניח שהחורף  

 . הסתיים

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
 

 לכבוד 
 רכזי משק בקיבוצים 
 יו"ר ועדים במושבים 



 רב"שים 
 

 שלום רב, 

בימים אלה אנו מתמודדים עם גל גנבות של תשתיות שכוללים בעיקר נחושת, ברזל וכבלים מכל                    

 מאגרי המים באזור כולו ספגו נזקים במאות אלפי שקלים.   הסוגים.  

על ידי דפי המיידע או העלונים השונים בישובים היוצאים   אנא יידעו את חברי הישובים שלכם 

מידיי שבוע ובקשו את ערנות החברים לגבי רכבים הנכנסים לישובים ומסתובבים בנסיבות  

 הודות לערנות תושבים נמנעו כבר גנבות רבות בישובים.   חשודות.

ת  כמן כן הגבירו את הסיורים בשטחים הפתוחים ובמיוחד היכן שיש חומרי תשתיו

 גנרטורים, קוים צועדים ועוד. כגון:מאגרים,

 בכל אירוע או על המצאות גורמים חשודים בישוב. םהרב"ש של יישובכ אנא ידעו  את

 

 שעות ביממה. 24 ם מחלקת הביטחון לשירותכ

 050-5711102  -נתן בר, קב"ט 

 050-5284371 –צחי ירושלמי, סייר 

 050-62704623  –אסף כהן, מפקד המתמיד 

 

 קב"ט  - נתן בר , בברכה

 

 

 

 

 יגאל קליין ושלומי שקד.  נבחרו למזכירות 6 - 7.1.11  -בקלפי ב

 אושרו המלצות הצוות לבדיקת משרות.                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 לנורית שור וכל המשפחה ברכות חמות 

    לנשואי ירון עב"ל חגית. 

                     

 

 לגלינה ויפים וכל המשפחה ברכות חמות 

 להולדת הנכד איתמר בן לגבי ומירב. 

 

 

 וכל המשפחה   ר ללילו, לחנה ומאי

 בן לבועז ומאיה   נדב  ן ברכות חמות להולדת הנכד והני

 

 
  

 למיכל, לשרהלה, לליאור ואבישי וכל המשפחה 

 ברכות חמות להולדת הבת והנכדה גילי.

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 בחלוף שנה  –לזכרה של אנט        
 גיסתי היקרה, 

חלפה שנה ללכתך מאתנו, בטרם עת, בטרם מיצית את האושר הגדול של חייך, לראות  

את ילדיך גדלים ופורחים, נישאים ומקימים בית, בטרם חיבקת נכד שלך בזרועותיך  



ואימצת אל ליבך הגדול והחם, שניתן, ברוחב לב לנכדים של אחרים...איזו החמצה! כואב  

הלב ומסרב להתנחם על אובדנך, על החלל הגדול שהותרת מאחוריך בכולנו, חבריך  

כך, המנסה להתגבר ולצעוד הלאה,  -ורעיך ובעיקר משפחתך האהובה והאוהבת כל

כמצוותך, בדרכך ובדרכם שלהם, המיוחדת להם,עם זכרך ודמותך המופלאה, שלא תעזבם  

 לעולם...

מה היא הדרך האחת שבה הלכת, ושבזכותה כל מי שראה אותך היה מחייך ובא לשאול  

, שהחזיק את נשמתך  במחלתך הנוראה הזאתבשלומך? מהו הסוד של הכח שהחזיק אותך  

בגופך הצנום שנראה כאילו הולך ונעלם? מאיפה שאבת את הכוחות לאחוז בחיים בניגוד  

 לכל מה שנראה לעין? 

שלך. היכולת לראות את הטוב בכל דבר, לחייך  העין הטובהיש שיאמרו שהיה זה בזכות 

, ותמיד להשרות שמחה וצחוק על  שלשום-להמשיך את חייך כתמולולשמוח באמת. 

את הצד החיובי גם  ראית  הכאב הנורא הפוקד אותך,התלוננת על  אםאף והסובבים. 

 שבכל הקשיים.

. היכולת שלך לשמור על קשר עם חברות רבות, החברוּת הטובהיש שיאמרו שהיה זה 

האיכפתיות האמיתית אשר על ליבך.   אתלבקר ולארח, להפגש ולהשיח בכנות וביושר 

סביבך, בעבודה, בטיפול  שרכשת עם כל מי שהיה  שהיתה לך מכל מי שהכרת. הקשרים 

 . אהבו לאהובהיית פשוט אשה ש בכל מקום.   ובכלל,  פדיקורהישיר ב

. הרצון החזק שלך להיות חלק  השכנוּת הטובהיש שיאמרו שמה שהחזיק אותך הוא 

אפילו  תמיד היית שם.  –כל אירוע  במהקהילה. המחויבות שלך לקיבוץ ללא שום פשרות. 

כשכבר לא היית מסוגלת להיות במיטבך, הלכת לעבודה והמשכת לתרום כמיטב יכולתך, 

נאחזת בכל רגע לתרום ולהתרם וחבריך לעבודה, הקיפו אותך, בהמון חום ואהבה, להם  

 היית ראויה. 

  ,. עין טובה, חבר טוב, שכן טובהלב הטובשהיסוד לכל הדברים האלה הוא   אמרו חכמים,

הם כולם תוצאות של לב טוב, וזו היא התכונה היסודית שמניעה את כל הדברים האחרים  

חכמת החיים העצומה שהיתה טמונה בך. חכמה שלא רכשת בשום בית ספר או  היו בך. ש

הלב   אוניברסיטה, אלא בחייך, אך היא שהאירה את עיני כל משפחתך וחברייך הרבים.

ילדים  3המכוון ומדריך, הם שהצמיחו  ,הטוב שלך, החום האימהי, השכל הישר

 מופלאים, הפוסעים בבגרות ובבטחה לחייהם שלהם. 

וכשאני נזכרת בהספדו של תום בנך, באמרו כי אהב לחפון את ראשו על ברכיך ולחוש 

את ליטופי ידיך האוהבות, שכה ייחסרו לו, אני נזכרת בדברים שקראתי על חכם אחד, 

שאמר כי "האקדמיה הטובה ביותר היא הברכיים של אמא". ואני מוסיפה גם את  

כעס וחוסר שביעות הרצון, כשצריך  החיבוק שלה, המבט המבין והמרגיש, כמו גם ה

 להנחות לדרך...לחיים..

אנט שלנו אהובה, את כה חסרה והגעגועים אליך רבים, אבל ברור לכולנו שאת נשארת  

רק נתקרב עתה אלייך ונישא   -שהתרחקת  אם נדמה כאילוו נובי עמוק בל ,מעתה ,איתנו

   את זכרך ואהבתך בכל אשר נלך.

 

    ניבה מור                                                 חושבים עליך בכל עת.... 

 



 משאל חברים                                                    
 חבר/ה יקר/ה שלום רב 

שנות קיבוץ( נתקבלה החלטה )אמנם ללא דיון   100בועידת כנרת )לרגל 
אותו הוחלט לקיים במושב השני של הועידה בעוד כחצי שנה(    –נרחב 

 ואותה החלטה אומרת כך:
 

 "הועידה רואה חשיבות רבה בבחינה מחודשת

 באשר למעורבותם, תרומתם והשפעתם 

 של הקיבוצים והתנועה במדינה ובחברה הישראלית

 לצורך הבחינה האמורה".   צוות מיוחד, ומטילה על המזכירות להקים  

 

 אז מה עושים?!?!                                         
, שאינם  תנועה  אוהדי  כולל –רבים חברים בטרם יקום צוות כזה רצוי לקבל דעות של  

תחומית וחשובה)!!( המתבצעת כבר היום   רבוזאת כדי, שבנוסף לפעילות  –חברים בה 
על החברה הישראלית, שיביא  לכלל  אפקט חיובי ומשפיע   נדע להתמקד בחיזוקו של 

ביטוי מורגש ומוכר את מעמד התנועה,  הקיבוצים והחברים עצמם כפעילים  
 וכתורמים לחברה למדינה.

 

 הרי לפניך הקטע העיקרי של חזון התנועה  המתיחס לפעילות הציבורית

 . 2011ומופיע גם בתכנית התנועה לשנת  – 2010-מתוך תכנית התנועה ל

 
 החזון

"התנועה הקיבוצית, כתנועה ציונית להתיישבות שיתופית תיטול חלק ותעודד 
 השתתפות של קיבוצים וחברים במשימות לאומיות וחברתיות 

תוך קיום ופיתוח שיתופי פעולה עם גופים וארגונים השואפים כמוה לחברה צודקת  
בה מתקיימים דמוקרטיה, ערבות הדדית, סולידאריות, שוויון ערך האדם וחתירה  

 לשלום ולביטחון".
 

 בקשתנו ממך:                                                      
 כי תציע/י שלושה תחומים )או כיווני פעולה( 

 בהם היית רוצה לראות את התנועה, הקיבוצים והחברים באים לידי ביטוי
 כתורמים בפועל )מנקיטת עמדה ועד "עבודה בשטח"( לחברה ולמדינה:

 

 _______________________________________________________! 

 

2 ______________________________________________________. 

 

3 _______________________________________________________ 

 )תכנון ומידע בתנועה(  עמיקם אסםממתין לתשובתך הזריזה)!(          

                                               amikam@tkz.co.il 
 


